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IZVOD IZ ZAPISNIKA 
s četrnaeste (XIV) sjednice Skupštine 

Hercegovačko-neretvanske županije-kantona 
 
 

Sjednica je održana 26.02.2016. godine u dvorani Skupštine HNŽ/K u Mostaru 
s početkom u 13 sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio 
nazočne. 

Tajnik Skupštine, Željka Čule obavila je prozivku. 
Nazočni: Mara Anđelić, Stana Burić, Osman Ćatić, Mesud Džajić, Ramiz 

Fajić, Luka Faletar, Zlatko Hadžiomerović, Anel Kljako, Osman  Macić, Andrea 
Pehar, Tomislav Martinović, Zijat Mušić, Ante Pavličević, Davor Pehar, Đuro Prkačin, 
Dario Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raić, Vesna Saradžić, Elmir Šator, Amir Šelo, 
Ajman Šoše, Šerif Špago, Ana Marija Tadić-Jakovljević, Drago Tule, Adnan Velagić, 
Amer Zagorčić, Aner Žuljević,Ilija Cvitanović  

Izočni: Boris Bošnjak 
Konstatirano je da je na sjednici nazočno 29 zastupnika, te da postoji kvorum 

za rad i punovažno odlučivanje. 
 Nazočni po pozivu: Predstavnici Vlade HNŽ/K, gosti po pozivu, predstavnici 
međunarodnih organizacija i predstavnici sredstava informiranja. 
 Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz 
zapisnika.  
  
 Predloženi dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja, 
2. Program rada Vlade HNŽ/K za 2016. godinu 
3. Analiza stanja u gospodarstvu i prijedlozi mjera, 
4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Prostorni plan općine Jablanica za 

period 2016. – 2025. godinu, 
5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo 

HNŽ/K. 
Otvorena je rasprava. 

 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Ajman Šoše i ministar Goran Opsenica. 
 Zastupnik Ajman Šoše je ispred Kluba SDA predložio da se točka pod rednim 
brojem 4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Prostorni plan općine Jablanica 
za period od 2016. – 2025. godinu, povuče s dnevnog reda iz tehničkih razloga, a 
kao točka 4. da se uvrsti Odluka o dopuni radnih tijela Skupštine. 
 Ministar zdravstva, rada i socijalne skrbi Goran Opsenica predložio je da se 
točka 5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo 
HNŽ/K povuče s dnevnog reda jer isti nije razmatran na Vladi. 



 Uslijedilo je glasovanje o prijedlogu Kluba SDA da se točka 4. Prijedlog 
Odluke o davanju suglasnosti na Prostorni plan općine Jablanica za period 2016. – 
2025. godinu skine s dnevnog reda. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 Uslijedilo je glasovanje o prijedlogu Kluba SDA da se kao točka 4. uvrsti 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg, zamjenika 
predsjedavajućeg i članova radnih tijela Skupštine HNK. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je prijedlog većinom glasova ZA, bez 
glasova protiv i tri (3) suzdržana glasa, prihvaćen.  
 Uslijedilo je glasovanje o prijedlogu da se s dnevnog reda povuče točka 5. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo HNŽ/K. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen.  
 Predloženi dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja, 
2. Program rada Vlade HNŽ/K za 2016. godinu, 
3. Analiza stanja u gospodarstvu i prijedlozi mjera, 
4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg, 

zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela Skupštine HNŽ/K. 
Uslijedilo je glasovanje o predloženom dnevnom redu. 

 Nakon glasovanja konstatirano je da je većinom glasova ZA, bez glasova 
protiv i  tri (3) suzdržana glasa usvojen dnevni red.  

 
Usvojeni dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja, 
2. Program rada Vlade HNŽ/K za 2016. godinu, 
3. Analiza stanja u gospodarstvu i prijedlozi mjera, 
4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg, 

zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela Skupštine HNŽ/K. 
Predloženi dnevni red je usvojen većinom glasova uz tri suzdržana glasa. 
Nakon usvojenog dnevnog reda uslijedilo je razmatranje izvoda iz zapisnika s  

13. sjednice Skupštine, održane 26.01.2016. godine. 
Predsjedavajući je ukazao na tehničke greške i to: pod „nazočni“ odnosno 

„prisutni“ treba pisati Stana Burić. Izbrisati rečenicu koja je greškom ostala iz 
prethodnog zapisnika, „sjednici je nazočila i Stana Burić kojoj se treba verificirati 
mandat“. Tehnička greška pod AD6, amandman III zastupnika Amera Zagorčića, 
članak 5. nakon riječi „djeci od rođenja do polaska u osnovnu školu“, dodati 
„zarez“ i riječ „trudnicama i“, te isto ispraviti kod glasovanja na amandman.  

 Uslijedilo je glasovanje o Izvodu iz zapisnika s 13. sjednice Skupštine uz ove 
ispravke.  
 Nakon glasovanja konstatirano je da je Izvod iz zapisnika jednoglasno 
prihvaćen.  
 
AD 1. Zastupnička pitanja. 
 Zastupnik Amir Šelo 
 Pitanje upućeno predsjedniku Vlade HNŽ/K: Zbog čega se ne ističe zastava 
države BiH pred zgradom Vlade? 
 
 Zastupnik Luka Faletar 
 Zastupničko pitanje upućeno Vladi i Ministarstvu poljoprivrede i šumarstva: U 
kojoj je fazi izrada Zakona o šumarstvu i kada Vlada namjerava isti uputiti u 
skupštinsku proceduru? 
 Zastupnica Ivona Raguž 



 Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i športa: 
Skupština HNŽ zadužila je Zaključkom Vladu HNŽ/K da od drugog polugodišta 
školske 2015/2016 godine pokrene program asistenata u nastavi za djecu koja imaju 
određene poteškoće. Što je točno učinjeno po ovom pitanju do sada, odnosno, u 
kojoj je fazi pokretanje spomenutog programa? 
 Zastupnica Andrea Pehar 
 Inicijativa upućena Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i športa: 
Neophodno je pokrenuti proceduru izmjene pedagoških standarda u osnovnim i 
srednjim školama zbog sprječavanja vršnjačkog nasilja, te da se oforme timovi 
sastavljeni od pedagoga i psihologa u svrhu prevencije istog. 
 Zastupničko pitanje I upućeno Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i 
športa: Zašto još nije pristigao na skupštinske klupe Zakon o udžbenicima? 
 Zastupničko pitanje II upućeno Federalnom zavodu za zapošljavanje: Zašto je 
javni poziv za sudjelovanje u programu sufinanciranja zapošljavanja 2016. godine i to 
mjere, „Prilika za sve“ i „Sezonsko zapošljavanje“ zatvoren sami dan nakon 
objavljivanja, za HNŽ/K, točnije, otvoren je 18.02., a zatvoren 19.02.? Kolika su 
sredstva bila namijenjena za našu županiju, koji su kriteriji bili postavljeni i da li su, i 
kako su kolike bile kvote za općine u sastavu naše županije?  
 Zastupnik Adnan  Velagić 
 Ja imam jedno pitanje, ponavljam ga već ne znam više puta, ali evo opet, 
Ministarstvu trgovine, turizma i okoliša HNK-a. Rješenjem broj, zapisao sam ovdje, 
da ne čitam, od 23.11.2015. godine, inspekcija je naložila Općini Konjic da sanira 
evidentne propuste na deponiji „Repovački potok“ i ostavila rok od 30 dana, pošto je 
taj rok davno istekao postavljam pitanje: „Dali je nadležna kantonalna inspekcija 
ponovo izlazila na teren i ukoliko nije dajem inicijativu da ponovo izađe i utvrdi dali je 
Općina Konjic postupila po navedenom rješenju? Hvala 
 Zastupnik Aner Žuljević 
 Zastupničko pitanje upućeno predsjedniku Vlade HNŽ/K: Odluka o dopuni 
Odluke o utvrđivanu osnovice platnih razreda i koeficijenata za plaće rukovodećih i 
ostalih državnih službenika, a konkretno se odnosi na pravo na dodatak plaće u visini 
od 20% osnovne plaće, povodom posebnih uvjeta rada za glavne županijske 
inspektore i druge inspektore. Zastupnik Aner Žuljević traži da mu se dostavi tko je 
predlagatelj odluke i mišljenje Ureda za zakonodavstvo po pitanju pravnog temelja za 
ovu odluku, mišljenje financija po zakonu o Proračunu F BiH, članak 5. i članak 42., s 
obzirom da je jasno da član 127. Zakona o organizaciji uprave HNŽ/K gdje je 
definirana posebna ovlast inspektora ima poseban stavak 2. Uredbe o naknadama i 
drugim materijalima pravnim koje nemaju karakter plaće, propisano je da će Vlada 
HNŽ/K svojim propisom odrediti poslove koji se obavljaju pod posebnim uvjetima 
rada.  
 Zastupnik Amer Zagorčić 
 Zastupničko pitanje: traži se odgovor na postavljeno zastupničko pitanje na 
ranijim sjednicama Skupštine, a vezano je za dvije visokoškolske ustanove; 
Medicinski fakultet u Mostaru i za Elektrotehnički fakultet u Mostaru.  
 Inicijativa upućena Ministarstvu trgovine, turizma i zaštite okoliša:još prije 
donošenja zakona, da se u odgovarajućem pod zakonskom aktu, prije donošenja 
Zakona, osigura da blagajnice i radnice u trgovinama i sličnim djelatnostima imaju 
stolicu na radnom mjestu.  
 
AD 2. Program rada Vlade HNŽ/K za 2016. godinu 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagatelja obrazloženje je dao predsjednik Vlade Nevenko Herceg. 
 Otvorena je rasprava. 



 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Đuro Prkačin, Aner Žuljević, Dario 
Pušić, Ajman Šoše, Mara Anđelić, Tomislav Martinović. 
  
Predsjedavajući je predložio da Skupština donese zaključak koji bi gasio: „Za nacrte 
Zakona planirane u jednom tromjesečju, a koji budu usvojeni na sjednici Skupštine 
planirati izradu Prijedloga tog Zakona do kraja narednog tromjesečja“.  
 
 Uslijedila je stanka 15 minuta. 
  
 Nakon stanke uslijedilo je glasovanje za Prijedlog Odluke o usvajanju 
Programa rada Vlade HNŽ/K uz tehničku korekciju na točki 2.1. „stručne i druge 
službe“. 
 Konstatirano je da je većinom glasova ZA, bez glasova protiv i sa sedam (7) 
suzdržanih glasova, usvojena Odluka o usvajanju Programa rade Vlade HNŽ/K za 
2016. godinu.  
 Uslijedilo je glasovanje za Zaključak koji glasi:  

1. „Nacrte Zakona koji su planirani u jednom tromjesečju, a po usvajanju na 
sjednici Skupštine, Vlada treba planirati izradu prijedloga tih Zakona do kraja 
narednog tromjesečja“. 

2. „Zadužuje se Vlada da razmotri opravdanost donošenja sljedeći zakona:  
a) Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o koncesijama, 
b) Zakon o Gorskoj službi spašavanja u HNŽ/K,  
c) Zakon o ruralnom razvoju u HNŽ/K, 
d) Zakon o športu u HNŽ/K, 

te iste po svojoj procjeni eventualno uvrsti u Program rada Vlade HNŽ/K za 2016. 
godinu“ 

3. Zaključci stupaju na snagu danom donošenja, a objavit će se u Narodnim 
novinama HNŽ/K. 
Uslijedilo je glasovanje o predloženom Zaključku. 
Nakon glasovanja konstatirano je da je Zaključak većinom glasova ZA, bez  

glasova protiv i s tri (3) suzdržana glasa, prihvaćen. 
 

AD3. Analiza stanja u gospodarstvu i prijedlozi mjera 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagatelja obrazloženje je dao ministar gospodarstva Željko Laketić. 
 Otvorena je rasprava.  
 U raspravi su sudjelovali zastupnici: Šerif Špago, Amer Zagorčić, Ante 
Pavličević, Osman Macić, Elmir Šator, Aner Žuljević, Amir Šelo, Ilija Cvitanović, Anel 
Kljako, Tomislav Martinović, Đuro Prkačin, te predsjednik udruženja „LINK“ Tomislav 
Majić.  
 Nakon iscrpne rasprave, predsjedavajući je predložio sljedeći Zaključak 
Skupštine: 

1. Ostavlja se rok od sedam (7) dana da svi zainteresirani dostave prijedloge 
Zaključaka za poboljšanje stanja u gospodarstvu u HNŽ/K, 

2. Zadužuje se Kolegij Skupštine HNŽ/K da pripremi prijedloge Zaključaka za 
poboljšanje stanja u gospodarstvu HNŽ/K za narednu sjednicu Skupštine 
HNŽ/K. 
Uslijedilo je glasovanje za Zaključak. 

 Nakon glasovanja konstatirano je da je većinom glasova ZA, bez glasova 
protiv i s tri (3) suzdržana glasa, prihvaćen Zaključak. 
 
 



AD4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg,  
 zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela Skupštine HNŽ/K 

 Predsjedavajući je pozvao predsjednike Klubova da se izjasne o svojim 
kandidatima na mjesta članova predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i 
članova stalnih radnih tijela Skupštine HNŽ/K. 
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Drago Tule, Ajman Šoše i Osman 
Macić. 
 Nakon rasprave predsjedavajući je pročitao Odluku o izmjeni i dopuni Odluke 
o izboru predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela 
Skupštine HNŽ/K: 

1. Odluka o izboru predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i članova 
stalnih radnih tijela Skupštine HNŽ/K, broj 06.02.2015. godine, članak 1. 
mijenja se na način: 
točka 2. mijenja se i glasi: razrješava se član Povjerenstva za Zakonodavno-
pravna pitanja Slađan Bevanda, za člana Povjerenstva za Zakonodavno-
pravna pitanja izabran je Ante Pavličević. 
Točka 6. mijenja se i glasi: razrješava se predsjedavajući Povjerenstva za 
prosvjetu, znanost, kulturu, šport i mlade Elvira Dilberović, za 
predsjedavajućeg Povjerenstva za prosvjetu, znanost, kulturu, šport i mlade 
izabran je Zlatko Hadžiomerović. 
Točka 6. razrješava se član Povjerenstva za prosvjetu, znanost, kulturu, šport 
i mlade Slađan Bevanda, za člana Povjerenstva za prosvjetu, znanost, kulturu, 
šport i mlade izabrana je Stana Burić. Razrješava se zamjenik 
predsjedavajućeg Povjerenstva za prosvjetu, znanost, kulturu, šport i mlade 
Zoran Rajić, za zamjenika predsjedavajućeg Povjerenstva za prosvjetu, 
znanost, kulturu, šport i mlade izabran je Dario Pušić. 

 Točka 8. Razrješava se predsjedavajući Povjerenstva za građenje, prostorno 
uređenje i zaštitu okoliša Dario Pušić, za predsjedavajućeg Povjerenstva za 
građenje, prostorno uređenje i zaštitu okoliša izabran je Zoran Rajić. 
 Točka 10. mijenja se i glasi: „Razrješava se član Povjerenstva za 
ravnopravnost spolova Elvira Dilberović“,a zamjenski član ce biti predložen 
naknadno. 
  
 Ova odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Narodnim 
novinama HNŽ/K. 
 Uslijedilo je glasovanje o prijedlogu Odluke. 
 Nakon glasovanja konstatirano je da je većinom glasova ZA, s jednim (1) 
glasom protiv i osam (8) suzdržanih glasova usvojena Odluka o izmjeni i dopuni 
Odluke o izboru predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih 
radnih tijela Skupštine HNŽ/K.  
 
 Sjednica je zaključena u 17:30 sati. 
 
 
 
 
Zapisničar: 
Suzana Puljić             Predsjedavajući: 
 

          Šerif Špago 
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IZVOD IZ ZAPISNIKA 
s četrnaeste (XIV) sjednice Skupštine 
Hercegovačko-neretvanskog kantona 

 
 

Sjednica je održana 26.02.2016. godine u sali Skupštine HNK u Mostaru s 
početkom u 13 sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio 
prisutne. 

Sekretar Skupštine, Željka Čule obavila je prozivku. 
Prisutni: Mara Anđelić, Stana Burić, Osman Ćatić, Mesud Džajić, Ramiz Fajić, 

Luka Faletar, Zlatko Hadžiomerović, Anel Kljako, Osman  Macić, Andrea Pehar, 
Tomislav Martinović, Zijat Mušić, Ante Pavličević, Davor Pehar, Đuro Prkačin, Dario 
Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raić, Vesna Saradžić, Elmir Šator, Amir Šelo, Ajman 
Šoše, Šerif Špago, Ana Marija Tadić-Jakovljević, Drago Tule, Adnan Velagić, Amer 
Zagorčić, Aner Žuljević,Ilija Cvitanović 

Odsutni: Boris Bošnjak 
Konstatovano je da je na sjednici prisutno 29 poslanika, te da postoji kvorum 

za rad i punovažno odlučivanje. 
 Prisutni po pozivu: Predstavnici Vlade HNK,gosti po pozivu, predstavnici 
međunarodnih organizacija i predstavnici sredstava informisanja. 
 Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz 
zapisnika.  
  
 Predloženi dnevni red: 

1.Poslanička pitanja, 
2.Program rada Vlade HNK za 2016. godinu 
3.Analiza stanja u privredi i prijedlozi mjera, 

  4.Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Prostorni plan općine Jablanica 
za period 2016. – 2025. godinu, 

    5.Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo    
HNK. 

Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su učestovali poslanici: Šerif Špago, Ajman Šoše i ministar Goran 
Opsenica. 
 Poslanik Ajman Šoše je ispred Kluba SDA predložio da se tačka pod rednim 
brojem 4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Prostorni plan općine Jablanica 
za period od 2016. – 2025. godinu, povuče s dnevnog reda iz tehničkih razloga, a 
kao tačka 4. da se uvrsti Odluka o dopuni radnih tijela Skupštine. 



 Ministar zdravstva, rada i socijalne zaštite Goran Opsenica predložio je da se 
tačka 5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo 
HNK povuče s dnevnog reda jer isti nije razmatran na Vladi. 
 Uslijedilo je glasanje o prijedlogu Kluba SDA da se tačka 4. Prijedlog Odluke o 
davanju saglasnosti na Prostorni plan općine Jablanica za period 2016. – 2025. 
godinu skine s dnevnog reda. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 Uslijedilo je glasanje o prijedlogu Kluba SDA da se kao tačka 4. uvrsti Odluka 
o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i 
članova stalnih radnih tijela Skupštine HNK. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je prijedlog većinom glasova ZA, bez 
glasova protiv i tri (3) suzdržana glasa, prihvaćen.  
 Uslijedilo je glasanje o prijedlogu da se s dnevnog reda povuče tačka 5. 
Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo HNK. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen.  
 Predloženi dnevni red: 

1.Poslanička pitanja, 
2.Program rada Vlade HNK za 2016. godinu, 
3.Analiza stanja u privredi i prijedlozi mjera, 
4.Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg, 
zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela Skupštine HNK. 

Uslijedilo je glasanje o predloženom dnevnom redu. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je većinom glasova ZA, bez glasova protiv 
i tri (3) suzdržana glasa usvojen dnevni red.  

 
Usvojeni dnevni red: 

1.Poslanička pitanja, 
2.Program rada Vlade HNK za 2016. godinu, 
3.Analiza stanja u privredi i prijedlozi mjera, 
4.Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg, 
zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela Skupštine HNK. 

Predloženi dnevni red je usvojen većinom glasova uz tri suzdržana glasa. 
Nakon usvojenog dnevnog reda uslijedilo je razmatranje izvoda iz zapisnika s  

13. sjednice Skupštine, održane 26.01.2016. godine. 
Predsjedavajući je ukazao na tehničke greške i to: pod „nazočni“ odnosno 

„prisutni“ treba pisati Stana Burić. Izbrisati rečenicu koja je greškom ostala iz 
prethodnog zapisnika, „sjednici je nazočila i Stana Burić kojoj se treba verificirati 
mandat“. Tehnička greška pod AD6, amandman III poslanika Amera Zagorčića, 
članak 5. nakon riječi „djeci od rođenja do polaska u osnovnu školu“, dodati 
„zarez“ i riječ „trudnicama i“, te isto ispraviti kod glasanja na amandman.  

 Uslijedilo je glasanje o Izvodu iz zapisnika s 13. sjednice Skupštine uz ove 
ispravke.  
 Nakon glasanja konstatovano je da je Izvod iz zapisnika jednoglasno 
prihvaćen.  
 
AD 1. Poslanička pitanja. 
 Poslanik Amir Šelo 
 Pitanje upućeno predsjedniku Vlade HNK: Zbog čega se ne ističe zastava 
države BiH pred zgradom Vlade? 
 
 Poslanik Luka Faletar 



 Poslaničko pitanje upućeno Vladi i Ministarstvu poljoprivrede i šumarstva: U 
kojoj je fazi izrada Zakona o šumarstvu i kada Vlada namjerava isti uputiti u 
skupštinsku proceduru? 
 Poslanica Ivona Raguž 
 Poslaničko pitanje upućeno Ministarstvu obrazovanja, nauke, kulture i sporta: 
Skupština HNK zadužila je Zaključkom Vladu HNK da od drugog polugodišta školske 
2015/2016 godine pokrene program asistenata u nastavi za djecu koja imaju 
određene poteškoće. Što je točno učinjeno po ovom pitanju do sada, odnosno, u 
kojoj je fazi pokretanje spomenutog programa? 
 Poslanica Andrea Pehar 
 Inicijativa upućena Ministarstvu obrazovanja, nauke, kulture i sporta: 
Neophodno je pokrenuti proceduru izmjene pedagoških standarda u osnovnim i 
srednjim školama zbog sprječavanja vršnjačkog nasilja, te da se oforme timovi 
sastavljeni od pedagoga i psihologa u svrhu prevencije istog. 
 Poslaničko pitanje I upućeno Ministarstvu obrazovanja,nauke, kulture i sporta: 
Zašto još nije pristigao na skupštinske klupe Zakon o udžbenicima? 
 Poslaničko pitanje II upućeno Federalnom zavodu za zapošljavanje: Zašto je 
javni poziv za sudjelovanje u programu sufinanciranja zapošljavanja 2016. godine i to 
mjere, „Prilika za sve“ i „Sezonsko zapošljavanje“ zatvoren sami dan nakon 
objavljivanja, za HNK, tačnije, otvoren je 18.02., a zatvoren 19.02.? Kolika su 
sredstva bila namijenjena za naš Kanton, koji su kriteriji bili postavljeni i da li su, i 
kako su kolike bile kvote za općine u sastavu našeg Kantona?  
 Poslanik Adnan  Velagić 
 Ja imam jedno pitanje, ponavljam ga već ne znam više puta, ali evo opet, 
Ministarstvu trgovine, turizma i okoliša HNK-a. Rješenjem broj, zapisao sam ovdje, 
da ne čitam, od 23.11.2015. godine, inspekcija je naložila Općini Konjic da sanira 
evidentne propuste na deponiji „Repovački potok“ i ostavila rok od 30 dana, pošto je 
taj rok davno istekao postavljam pitanje: „Dali je nadležna kantonalna inspekcija 
ponovo izlazila na teren i ukoliko nije dajem inicijativu da ponovo izađe i utvrdi dali je 
Općina Konjic postupila po navedenom rješenju? Hvala 
 Poslanik Aner Žuljević 

Poslaničko pitanje upućeno predsjedniku Vlade HNK: Odluka o dopuni Odluke 
o utvrđivanu osnovice platnih razreda i koeficijenata za plaće rukovodećih i ostalih 
državnih službenika, a konkretno se odnosi na pravo na dodatak plaće u visini od 
20% osnovne plaće, povodom posebnih uvjeta rada za glavne kantonalne inspektore 
i druge inspektore. Poslanik Aner Žuljević traži da mu se dostavi tko je predlagatelj 
odluke i mišljenje Ureda za zakonodavstvo po pitanju pravnog temelja za ovu odluku, 
mišljenje financija po zakonu o proračunu F BiH, članak 5. i članak 42., s obzirom da 
je jasno da član 127. Zakona o organizaciji uprave HNK gdje je definirana posebna 
ovlast inspektora ima poseban stavak 2. Uredbe o naknadama i drugim materijalima 
pravnim koje nemaju karakter plaće, propisano je da će Vlada HNK svojim propisom 
odrediti poslove koji se obavljaju pod posebnim uvjetima rada.  
 Poslanik Amer Zagorčić 
 Poslaničko pitanje: traži se odgovor na postavljeno poslaničko pitanje na 
ranijim sjednicama Skupštine, a vezano je za dviie visokoškolske ustanove; 
Medicinski fakultet u Mostaru i za Elektrotehnički fakultet u Mostaru.  
 Inicijativa upućena Ministarstvu trgovine, turizma i zaštite okoliša:još prije 
donošenja zakona, da se u odgovarajućem podzakonskom aktu, prije donošenja 
Zakona, osigura da kasirke i radnice u trgovinama i sličnim djelatnostima imaju 
stolicu na radnom mjestu.  
 
 



AD 2. Program rada Vlade HNK za 2016. godinu 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagača obrazloženje je dao predsjednik Vlade Nevenko Herceg. 
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su učestovali: Šerif Špago, Đuro Prkačin, Aner Žuljević, Dario 
Pušić, Ajman Šoše, Mara Anđelić, Tomislav Martinović. 
  
Predsjedavajući je predložio da Skupština donese zaključak koji bi glasio: „Za nacrte 
Zakona planirane u jednom tromjesečju, a koji budu usvojeni na sjednici Skupštine 
planirati izradu Prijedloga tog Zakona do kraja narednog tromjesečja“.  
 
 Uslijedila je pauza 15 minuta. 
  
 Nakon pauze uslijedilo je glasanje za Prijedlog Odluke o usvajanju Programa 
rada Vlade HNK uz tehničku korekciju na tački 2.1. „stručne i druge službe“. 
 Konstatovano je da je većinom glasova ZA, bez glasova protiv i sa sedam (7) 
suzdržanih glasova, usvojena Odluka o usvajanju Programa rade Vlade HNK za 
2016. godinu.  
 Uslijedilo je glasanje za Zaključak koji glasi:  

1.Nacrte Zakona koji su planirani u jednom tromjesečju, a po usvajanju na 
sjednici Skupštine, Vlada treba planirati izradu prijedloga tih Zakona do kraja 
narednog tromjesečja“. 
2.Zadužuje se Vlada da razmotri opravdanost donošenja sljedeći zakona:  

a).Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o koncesijama, 
b).Zakon o Gorskoj službi spašavanja u HNK,  
c).Zakon o ruralnom razvoju u HNK, 
d).Zakon o sportu u HNK, 

te iste po svojoj procjeni eventualno uvrsti u Program rada Vlade HNK za 2016. 
godinu“ 

3.Zaključci stupaju na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 
novinama HNK. 

Uslijedilo je glasanje o predloženom Zaključku. 
Nakon glasanja konstatovano je da je Zaključak većinom glasova ZA, bez  

glasova protiv i tri (3) suzdržana glasa, prihvaćen. 
 

AD3. Analiza stanja u privredi i prijedlozi mjera 
 Materijale je uputila Vlada. 
 U ime predlagača obrazloženje je dao ministar privrede Željko Laketić. 
 Otvorena je rasprava.  
 U raspravi su učestovali: Šerif Špago, Amer Zagorčić, Ante Pavličević, Osman 
Macić, Elmir Šator, Aner Žuljević, Amir Šelo, Ilija Cvitanović, Anel Kljako, Tomislav 
Martinović, Đuro Prkačin, te predsjednik udruženja „LINK“ Tomislav Majić.  
 Nakon iscrpne rasprave, predsjedavajući je predložio sljedeći Zaključak 
Skupštine: 

1.Ostavlja se rok od sedam (7) dana da svi zainteresirani dostave prijedloge 
Zaključaka za poboljšanje stanja u privredi u HNK, 
2.Zadužuje se Kolegij Skupštine HNK da pripremi prijedloge Zaključaka za 
poboljšanje stanja u privredi HNK za narednu sjednicu Skupštine HNK. 

Uslijedilo je glasovanje za Zaključak. 
 Nakon glasovanja konstatovano je da je većinom glasova ZA, bez glasova 
protiv i tri (3) suzdržana glasa, prihvaćen Zaključak. 
 



AD4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izboru predsjedavajućeg,  
 zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela Skupštine HNK 

 Predsjedavajući je pozvao predsjednike Klubova da se izjasne o svojim 
kandidatima na mjesta članova predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i 
članova stalnih radnih tijela Skupštine HNK. 
 Otvorena je rasprava. 
 U raspravi su učestovali: Šerif Špago, Drago Tule, Ajman Šoše i Osman 
Macić. 
 Nakon rasprave predsjedavajući je pročitao Odluku o izmjeni i dopuni Odluke 
o izboru predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih radnih tijela 
Skupštine HNK: 

1.Odluka o izboru predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i članova 
stalnih radnih tijela Skupštine HNK, broj 06.02.2015. godine, član 1. mijenja se na 
način: 

Tačka 2. mijenja se i glasi: razrješava se član Povjerenstva za Zakonodavno-
pravna pitanja Slađan Bevanda, za člana Povjerenstva za Zakonodavno-
pravna pitanja izabran je Ante Pavličević. 
Tačka 6. mijenja se i glasi: razrješava se predsjedavajući Povjerenstva za 
obrazovanje, nauku, kulturu, sport i mlade Elvira Dilberović, za 
predsjedavajućeg Povjerenstva za obrazovanje, nauku, kulturu, sport i mlade 
izabran je Zlatko Hadžiomerović. 
Tačka 6. razrješava se član Povjerenstva za obrazovanje, nauku, kulturu, 
sport i mlade Slađan Bevanda, za člana Povjerenstva za obrazovanje, nauku, 
kulturu, sport i mlade izabrana je Stana Burić. Razrješava se zamjenik 
predsjedavajućeg Povjerenstva za obrazovanje, nauku, kulturu, sport i mlade 
Zoran Rajić, za zamjenika predsjedavajućeg Povjerenstva za obrazovanje, 
nauku, kulturu, sport i mlade izabran je Dario Pušić. 

 Tačka 8. Razrješava se predsjedavajući Povjerenstva za građenje, prostorno 
uređenje i zaštitu okoliša Dario Pušić, za predsjedavajućeg Povjerenstva za 
građenje, prostorno uređenje i zaštitu okoliša izabran je Zoran Rajić. 
 Tačka 10. mijenja se i glasi: „Razrješava se član Povjerenstva za 
ravnopravnost spolova Elvira Dilberović“,a zamjenski član ce biti predložen 
naknadno. 
  
 Ova odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 
novinama HNK. 
 Uslijedilo je glasanje o prijedlogu Odluke. 
 Nakon glasanja konstatovano je da je većinom glasova ZA, s jednim (1) 
glasom protiv i osam (8) suzdržanih glasova usvojena Odluka o izmjeni i dopuni 
Odluke o izboru predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg i članova stalnih 
radnih tijela Skupštine HNK.  
 
 Sjednica je zaključena u 17:30 sati. 
 
 
 
 
Zapisničar: 
Suzana Puljić             Predsjedavajući: 
 

          Šerif Špago 
 



 


